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RG- 0002.P.XXXI.2013                                                                                        
             
       

P R O T O K Ó Ł   NR   XXXI/ 2013 
 

z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  
w dniu 20 czerwca 2013 r. 

Punkt 1.  
Otwarcie Sesji.   
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4.  
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5. 
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6. 
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7. 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Nowe Miasto n. Wartą za 2012 rok: 
         a)    przedstawienie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 
                Gminy Nowe Miasto n. Wartą wraz z informacją o stanie mienia za 2012 r. 
         b)    odczytanie   uchwały   Składu   Orzekającego   Regionalnej   Izby   Obrachunkowej    
                w   Poznaniu  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  przedłożonym  przez  Wójta  Gminy  
                sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2012 rok, 
         c)    odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy za 2012 r., oraz 
                wniosku o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu  za 
                2012 rok, 
         d)    odczytanie   uchwały   Składu   Orzekającego   Regionalnej   Izby   Obrachunkowej  
                w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej, 
         e)    dyskusja nad sprawozdaniem w wykonania budżetu Gminy Nowe Miasto n. Wartą, 
                sprawozdaniem finansowym oraz informacją o stanie mienia komunalnego Gminy 
                Nowe Miasto n. Wartą, 
         f)    podjęcie   uchwały   w   sprawie   zatwierdzenia   sprawozdania   finansowego   oraz 
                sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Nowe Miasto n. Wartą za rok 2012, 
         g)    podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Wójtowi  Gminy  absolutorium  z  tytułu  
                wykonania budżetu za 2012 rok. 
Punkt 8. 
Interpelacje Radnych. 
Punkt 9. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 10. 
Zamknięcie sesji. 
 
Ad 1) Otwarcie sesji. 
 Przewodniczący Pan Janusz Janicki otworzył XXXI Sesję Rady Gminy i powitał 
Radnych Gminy Nowe Miasto, pana Wójta, panią Skarbnik, panią Sekretarz, panie i panów 
Sołtysów, Kierowników jednostek samorządowych, Radnego Powiatowego Stefana Kominka, 
gości oraz przedstawicieli prasy. 
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Ad 2) Stwierdzenie quorum. 
 Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że na ustawowy stan 14 Radnych obecnych jest 
13 Radnych, co stanowi, że podjęte uchwały będą prawomocne. 
 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 
 W punkcie tym Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad i poinformował, 
że zgodnie z ustaleniami Rady na posiedzeniu wspólnym komisji składa wniosek formalny                  
o zmianę porządku obrad poprzez wprowadzeni 2ch punktów.  

1. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia gminy Nowe Miasto nad Wartą do spółki pod 
firmą Zakład Gospodarki Odpadami w Jarocinie z siedzibą w Witaszyczkach. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 
W związku z brakiem innych propozycji Przewodniczący zaproponował głosowanie                            
za wprowadzeniem w. w uchwał. Za wprowadzeniem uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą do spółki pod firmą Zakład Gospodarki Odpadami Sp. z o.o.                           
w Jarocinie z siedzibą w Witaszyczkach opowiedziało się 13 Radnych, za wprowadzeniem 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok opowiedziało się 13 Radnych.                         
Następnie Przewodniczący zaproponował głosowanie za porządkiem obrad wraz                                     
z wprowadzonymi uchwałami. Za porządkiem obrad opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów 
przeciwnych, 0 wstrzymujących.  
W związku z powyższym uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Nowe Miasto nad Wartą                     
do spółki pod firmą Zakład Gospodarki Odpadami Sp. z o.o. w Jarocinie z siedzibą w 
Witaszyczkach stanowiła będzie punkt 8, natomiast uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy 
na rok 2013 stanowiła będzie punkt 9. 
 
Ad 4) Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
 Przewodniczący poinformował, że protokół z sesji tradycyjnie  zamieszczony jest na 
stronie internetowej urzędu, oraz poprosił o ewentualne uwagi do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że w związku z brakiem uwag można przegłosować przyjęcie 
protokołu. Protokół z  XXX Sesji został przyjęty jednogłośnie 13 głosami. 
                      
Ad 5) Informacja przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Przewodniczący oznajmił, że miał przyjemność uczestniczyć w imprezach                                     
i uroczystościach, których było bardzo dużo i odbywały się we wszystkie weekendy.  Stwierdził, 
że ilość organizowanych imprez świadczy o dużej aktywności społeczności lokalnej, z czego 
jesteśmy zadowoleni i podziękował Sołtysom oraz wszystkim społecznikom angażującym się                
w ich organizację. Imprezy odbywają się właściwie w każdej miejscowości, w każdym sołectwie 
co jest bardzo dobre i oby tych imprez było coraz więcej, nasuwa się tylko wniosek aby 
wprowadzić jednak pewną koordynację, aby imprezy te  nie pokrywały się terminami.                               
Następnie Przewodniczący informował, że na dyżurach które pełni wiele spraw nie było 
poruszanych. Ponadto Przewodniczący wyraził nadzieję, że jeżeli zostaną rozstrzygnięte 
przetargi, które w chwili obecnej są załatwiane zostanie ogłoszony przetarg na remont drogi                
w Nowym Mieście na ulicy Strzeleckiej, gdyż stan nawierzchni jest coraz gorszy. 
 
Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie miedzy sesjami. 

W punkcie tym głos zabrał Wójt Aleksander Podemski, który informował, że chciałby 
ograniczyć się w tym punkcie do minimum, gdyż szerzej o sytuacji panującej w gminie                        
w okresie między sesjami będzie można podyskutować w wolnych głosach i wnioskach.                      
Wójt poinformował, że szerzej o sprawozdaniu opowie pani Skarbnik. Radni otrzymali 
sprawozdanie w terminie, materiał liczy 80 stron, można uznać, że rok 2012 był rokiem dobrym, 
bogatym w inwestycje. Regionalna Izba Obrachunkowa odniosła się do sprawozdania 



3 
 

pozytywnie, pozytywnie odniosła się również Komisja Rewizyjna. Pan Podemski proponował 
przejście do punktu kolejnego. 

Przewodniczący podziękował Wójtowi i przeszedł do najważniejszego punktu sesji. 
 
Ad 7) Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Nowe Miasto n. Wartą za 2012 rok: 
a)  przedstawienie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Nowe Miasto n. Wartą wraz z informacją o stanie mienia za 2012 r. 
Głos w tym punkcie zajęła pani Elżbieta Mnich - Skarbnik gminy, która wyczerpująco 

omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2012.  
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Do grona Radnych dołączył Radny Zenon Wojciechowski, w związku z powyższym stan 

Rady wynosi 14 Radnych.  
 
b)  odczytanie   uchwały   Składu   Orzekającego   Regionalnej   Izby   Obrachunkowej   

w   Poznaniu  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  przedłożonym  przez  Wójta  Gminy 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2012 rok, 

 Głos w tym punkcie zajął Przewodniczący Rady, pan Janusz Janicki, który odczytał 
uchwałę  Składu   Orzekającego   Regionalnej   Izby   Obrachunkowej   w   Poznaniu  w  sprawie  
wyrażenia  opinii  o  przedłożonym  przez  Wójta  Gminy sprawozdaniu z wykonania budżetu 
Gminy za 2012 rok – SO-0954/26/10/Ln/2013 dnia 16 kwietnia 2013 roku. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
c) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy za 2012 r.,                

oraz wniosku o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu  za 2012 rok, 
Głos w tym punkcie zajął Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Marek Banaszak, 

który odczytał opinię Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy za 2012 r., oraz wniosek                     
o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu  za 2012 rok. 
Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

  
d)  odczytanie   uchwały   Składu   Orzekającego   Regionalnej   Izby   Obrachunkowej 

w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej, 
Głos w tym punkcie zajął Przewodniczący Rady, pan Janusz Janicki, który odczytał 

uchwałę  Składu   Orzekającego   Regionalnej   Izby   Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie 
wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej.    
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
e)  dyskusja nad sprawozdaniem w wykonania budżetu Gminy Nowe Miasto n. Wartą, 

sprawozdaniem finansowym oraz informacją o stanie mienia komunalnego Gminy 
Nowe Miasto n. Wartą, 

► Głos w tym punkcie jako pierwszy zajął Radny Wincenty Pawelczyk, który informował, że 
słuchając sprawozdania z wykonania budżetu, omówionego przez panią Skarbnik inne gminy 
mogą nam pozazdrościć. Zdaniem Radnego i innych koleżanek i kolegów z gmin ościennych był 
to bardzo ostrożny budżet. Ale w gminach wielkopolskich i krajowych możemy się tym 
budżetem pochwalić.  
► Kolejno Radny Marek Mroziński, informował, że w zupełności zgadza się ze zdaniem 
Radnego Pawelczyka, niepokoją tylko ogromne zaległości mieszkańców w podatkach w 
stosunku do gminy jest to milion złotych, można by pomyśleć o jakichś zwiększonych 
działaniach względem dłużników. Zapewne jest tak, że część ludzi nie stać na opłaty, ale jest 
znaczna część mieszkańców którzy po prostu nie płacą bo nie chcą.  



4 
 

► Przewodniczący Rady, pan Janusz Janicki, zgodził się z opinią Radnego Marka 
Mrozińskiego, oraz Radnego Pawelczyka, można by dumnym z budżetu jak i z jego realizacji. 
Rada nie jest od oceniania polityki finansowej, ale od realizacji budżetu który zatwierdza Rada. 
Realizacja budżetu była na bardzo dobrym, wysokim poziomie, a budżet zatwierdzony przez 
radę został w pełni realizowany. Przewodniczący informował, że trudno się nie zgodzić ze 
zdaniem Radnego Mrozińskiego, że niepokojąco duże są zaległości, ale jest to problem nie tylko 
Gminy Nowe Miasto n. Wartą.  
► Radny Jacek Nyczke, informował, że zdaniem Radnego niepokojący jest też fakt ze gmina 
musi płacić ekwiwalent za mieszkańców którzy nie dokonują odpłatności za lokale mieszkalne. 
Należałoby podejść do tematu budowy budynku socjalnego gdyż można podejrzewać, że z roku 
na rok zaległości będą rosły. 
 ► Głos zabrał też Wójt, który informował, że rzeczywiście można mieć odczucie,                           
że zeszłoroczny budżet był ostrożny, nieobciążony kredytem. Faktem jest że obciążenia 
względem gminy są duże, znaczna część zaległości była ściągana w drodze egzekucji, znaczna 
część zobowiązań są to stare zaległości wynikają one po prostu z braku ściągalności. Radny 
Nyczke zapewne ma rację o budowie mieszkań socjalnych, ale należy pamiętać, że są to takie 
osoby które i tak nie będą płaciły, gdyż skala biedy jest ogromna, można to ocenić na podstawie 
rocznych sprawozdań Ośrodka Pomocy Społecznej.  Znacznie większe są zaległości za wodę,              
są mieszkańcy którzy mają zaległości nawet na kilkanaście tysięcy złotych. Są to zwykle rodziny 
wielodzietne, wielopokoleniowe zamieszkałe na małych metrażach mieszkalnych, gdzie nie ma 
w ogóle dochodu.  
► Radna Julia Rzepka, informowała, że nie popierała tego budżetu, jednak wykonanie Radna 
popiera ponieważ Regionalna Izba Obrachunkowa ustosunkowała się do niego pozytywnie.                 
W kwestii lokali, Radna wyraziła zdanie, że należy zrobić porządek z tymi mieszkaniami, które 
mamy. Radna zgodziła się ze zdaniem pana Mrozińskiego.  
   
f)  podjęcie   uchwały   w   sprawie   zatwierdzenia   sprawozdania   finansowego   oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Nowe Miasto n. Wartą za rok 2012, 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej uwag Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem. Przewodniczący Rady przypomniał Radnym, że podjęcie uchwały zapada 
zwykłą większością głosów ustawowego składu Rady po czym zaproponował podjęcie uchwały. 
Za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia   sprawozdania   finansowego   oraz 
sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Nowe Miasto n. Wartą za rok 2012, opowiedziało się 
14 Radnych, 0 głosów „przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących”.  
► Uchwała Nr XXXI/193/2013 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 20 czerwca 2013 
r., stanowi załącznik do protokołu. 
 
g)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Wójtowi  Gminy  absolutorium  z  tytułu 

wykonania budżetu za 2012 rok. 
Przewodniczący Rady przypomniał Radnym, że podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy absolutorium zapada bezwzględną większością głosów ustawowego składu 
Rady. Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i poddał ją pod 
głosowanie. 
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów „przeciwnych”, 0 głosów 
„wstrzymujących”.  
► Uchwała Nr XXXI/194/2013 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 20 czerwca 2013 
r., wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 
 Po podjęciu uchwały Radni, Sołtysi oraz zaproszeniu goście nagrodzili pana Wójta  
brawami, po czym Przewodniczący wraz z Wiceprzewodniczącą wręczyli Wójtowi, pani 
Skarbnik i pani Sekretarz kwiaty. 
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Przewodniczący pan Janusz Janicki podziękował i pogratulował kolejnego XXIII 
absolutorium Wójtowi Gminy, przy czym Przewodniczący wspomniał też, że w dniu dzisiejszym 
mija 23-lecie wyboru Wójta Pana Aleksandra Podemskiego na włodarza Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą, pan Janicki gratulował rocznicy. 

Wójt Aleksander Podemski podziękował za udzielone absolutorium, oraz dodał                         
że podziękowania należą się wszystkim podległym działom za współpracę, oraz pani Skarbnik 
która budżet konstruuje i nadzoruje. 

 
Przewodniczący zarządził 5cio minutową przerwę, po przerwie na sali posiedzenia 

pozostało 13 Radnych.  
 

Punkt 8.  
Przyjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Nowe Miasto nad Wartą do spółki pod 
firm ą Zakład Gospodarki Odpadami Sp. z o.o. w Jarocinie z siedzibą w Witaszyczkach  

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, który w związku z brakiem pytań 
przeszedł do głosowania za podjęciem uchwały.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów „przeciwnych”, 0 głosów 
„wstrzymujących”.  
► Uchwała Nr XXXI/195/2013 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 20 czerwca 2013 
r., wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 
 
Punkt 9.  
Przyjęcie uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2013  

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu wspólnym komisji,                     
w związku z faktem, że żadnych innych zmian poza omówionymi na komisji nie wprowadzono 
Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania za podjęciem uchwały.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów „przeciwnych”, 0 głosów 
„wstrzymujących”.  
► Uchwała Nr XXXI/196/2013 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 20 czerwca 2013 
r., wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 10) Interpelacje Radnych. 

W związku z brakiem interpelacji Przewodniczący zaproponował przejście do punktu 
kolejnego. 

 
Ad 11) Wolne głosy i wnioski. 
► Głos zabrał Radny Wincenty Pawelczyk, który informował, że brał udział w spotkaniu 
Sołtysów w Licheniu, podczas którego dokonano rozdania nagród za najlepszą inicjatywę 
społeczną sołectw względem wykonania funduszu sołeckiego. Radny wyraził zdanie, że dość 
śmieszną sytuacją było przyznanie głównej nagrody dla sołectwa z województwa opolskiego za 
czyszczenie zbiornika wodnego. Poza tym Radny zwrócił się do senatora Niewiarowskiego                 
o dokonanie zmian w ustawie o funduszu sołeckim, oraz o traktowanie poważnie społeczników - 
sołtysów.  
Poza tym Radny zwrócił się do pani Skarbnik o wsparcie finansowe w wyjeździe na zjazd 
Sołtysów w Sanpolnie.  
► Radny Artur Borkowski pytał Wójta na jakim etapie jest projekt budowy dróg na terenie 
Gminy Nowe Miasto.  
Wójt informował Radnego, że z końcem sierpnia sprawy powinny być pozamykane, a wczesną 
jesienią Gmina przejdzie do realizacji projektów. 
► Sołtys Henryk Prochownik, prosił o zorganizowanie spotkania z przedstawicielem firmy która 
wygrała przetarg na wywóz odpadów, ponieważ mieszkańcy mają w tej kwestii mnóstwo pytań. 
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Wójt informował, że spotkania takie są już organizowane, jedno było w Boguszynie, 
kolejne organizuje pani Sołtys Agnieszka Król w Nowym Mieście. Do końca czerwca będą 
rozdanie worki na śmieci. Wójt dziękował także Sołtysom za szybka akcję, w której Sołtysi 
zmobilizowali do wykupu kubłów.   
► Pani Sołtys informowała, że po rozmowie z panem z ZGO może uspokoić, że do naszych 
mieszkańców wystarczy koszy, mimo, że firma musi jeszcze zaopatrzyć Gminę Jaraczewo. Pani 
Agnieszka Król, Sołtys Nowego Miasta serdecznie zapraszała na spotkanie z przedstawicielem 
ZGO organizowane w sali GOK w Nowym Mieście 5 lipca br., o godzinie 1900.  Pani Sołtys 
informowała również, że pan z ZGO prosił o segregowanie śmieci w miarę możliwości w swoje 
worki.   
► Radny Marek Mroziński prosił o interwencję w sprawie pękającej nawierzchni asfaltowej w 
Klęce, gdyż cały ruch wysoko tonażowy przejeżdża przez Klękę, i załamuje asfalt. Ponadto 
wszystkie studzienki są zasypane piaskiem, woda nie ma ujścia.  

Radny Powiatowy Pan Stefan Kominek informował, że zgłosi sprawę do Zarządu Dróg 
Powiatowych, jednakże jeżeli chodzi o piasek przy poboczach to właśnie jeździ maszyna po 
drogach i oczyszcza krawężniki.  
► Radny Artur Borkowski proponował, aby nagłośnić sprawę spotkania z przedstawicielem 
ZGO, aby każdy mógł przyjść i wysłuchać na czym polega segregacja i jakie są wymogi firmy 
względem oddawania odpadów. 

Pani Agnieszka Król serdecznie zapraszała wszystkich do uczestnictwa w spotkaniu.  
► Radna Julia Rzepka, pytała Wójta co stanie się ze Zdrojami, czy w tym roku będzie cos tam 
robione, ponadto Radna pytała czy Wójt widzi celowość wykonania ulicy Garncarskiej, oraz                     
o sytuację jaka panuje w sprawie pana Towarka.  

Wójt gminy informował, że w Parku Zdroje Wójt mimo wykonanego odwodnienia, woda 
niszczy rośliny, dlatego będzie trzeba je poprzesadzać, mimo że projekt tego miejsca wykonała 
profesjonalna firma to nikt się nie spodziewał, że woda tak bardzo będzie wymywała roślinność 
tam znajdującą się. W kwestii ulicy Garncarskiej Wójt był tam i bez wątpienia wymaga ona 
remontu, jednakże, aby móc z tą ulicą ruszyć należałoby najpierw wykonać nawierzchnie na 
ulicy Zamkowej. Jeżeli chodzi o pana Towarka to są wyznaczone terminy na uporządkowanie 
tych śmieci drogą segregacji. WIOŚ nalicza opłaty za składowanie. 
► Radna Zofia Kędziora uspokajała, że przedstawiciele firmy ZGO nic nowego nie wnieśli do 
gospodarki odpadami, gdyż Ci którzy śmieci segregowali robić to będą a ci którzy nie 
segregowali robić tego nie będą. Pani Kędziora dodała, że mieszkańcy dostaną harmonogram 
wywozu śmieci, dostaną worki na segregację, przedstawiciele dodali, że Gmina Nowe Miasto 
dotychczas najlepiej radziła sobie z segregowaniem odpadów. Ponadto nasuwało się pytanie jak 
będą wyglądały odpłatności za śmieci czy tak jak za podatek, każdy będzie musiał sam udać się 
do kasy urzędu, czy będą jakieś druki, faktury. 

Wójt informował, że mieszkańcy otrzymali informację, że bez wezwania każdy ma 
obowiązek udać się do kasy i do 15 każdego miesiąca dokonać opłaty.   
Ponadto Radna pytała Wójta co z Dożynkami Gminnymi.  

Wójt informował, że to Pani Radna się deklarowała, że Dożynki zorganizuje u siebie                   
w Sołectwie.  

Pani Kędziora wyraziła opinię, że w zeszłym roku była mowa o tym żeby do Dożynek 
powrócić.  

Wójt informował Radną, że pan Maciej Kuderczak usilnie próbował z Radną uzyskać 
jakiś kontakt czy Dożynki będą organizowane czy nie, mimo prób informacji jednoznacznej nie 
uzyskał, w związku z czym Sołtys z Kruczyn zwrócił się do pana Dyrektora o pomoc w 
organizacji Dożynek w Sołectwie Kruczyn. Będą też Dożynki wiejskie w Chromcu. Radna ma 
zabezpieczone środki w funduszu sołeckim więc Radna może Dożynki zorganizować, jednakże 
problem jest z terminem. Ponad 40 tys. zł jest zabezpieczone na imprezy z funduszu sołeckim, 
50 tys. było zabezpieczone na organizacje pozarządowe, Wójt informował, że jeżeli Radna 
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Kędziora zorganizuje Dożynki u siebie w Sołectwie to chętnie Wójt na nie przyjedzie. Ponadto 
są tez dożynki powiatowe w Środzie Wlkp.   

Radna Julia Rzepka wyraziła zdanie, że Pani Zofia Kędziora sama finansowo nie 
udźwignie tego problemu, mimo wielkiej energii i chęci, rok temu wszyscy Radni byli oburzenie 
że Dożynek nie było, były deklaracje, że za rok będą a dzisiaj słyszymy że imprezy nie będzie.  

Wójt informował, że do tej pory Radna Kędziora w kwestii Dożynek nie odezwała się 
słowem, a dzisiaj bardzo oficjalnie pyta o Dożynki. Na pytania co z Dożynkami odpowiadała 
„nie wiem”. Radny Marek Banaszak za wszystkim sam biega, wszystko sam załatwia,                      
Pan Maciej Kuderczak w miarę swoich możliwości pomaga Panu Markowi, z tego co Wójtowi 
wiadomo większość umów na oprawy artystyczne jest już podpisane, mogą one odbyć się pod 
hasłem Dożynki Wiejsko – Gminne.  

Radna Julia Rzepka wyraziła zdanie, że Radna Kędziora nie jest instytucją Kultury 
odpowiedzialną za organizację tego typu imprez.  

Radna Kędziora, informowała, że pan Maciej Kuderczak zadzwonił do Radnej                         
z oświadczeniem i pytaniem, co Radna robi czy organizuje imprezę czy nie bo Dożynek 
Gminnych nie będzie a 18 sierpnia Radny Marek Banaszak robi Dożynki w Kruczynie i zabiera 
scenę. Na co Radna odpowiedziała, że zastanowi się i na kolejnej sesji odpowie.  

Przewodniczący zamknął dyskusję w tej kwestii informując, że skoro Radna Kędziora 
deklaruje organizację Dożynek to na pewno niewielkie kwoty otrzyma z budżetu na ten cel. 

Pan Maciej Kuderczak, Dyrektor GOK, informował, że budżet na ten rok konstruowany 
był dwa razy, przez zdjęcie 40 tys. zł, połowa imprez odpadła, Dożynki Gminne zdjęte były z 
budżetu, są Dożynki sołeckie, ale w mniejszym stopniu finansowo GOK wesprze pana 
Banaszaka w organizacji Dożynek, gdyż znaczną część środków zabezpieczył na ten cel pan 
Radny w funduszu sołeckim. Jeżeli Dożynki te miałyby być z większym rozmachem to na ten 
cel większych środków GOK nie ma. Nawet na wianki pan Dyrektor nie miał pełnego 
zabezpieczenia i prosił Radę o zwiększenie środków.  
Pan Kuderczak deklarował chęć niesienia pomocy, ale od strony technicznej, chyba że Rada 
dołoży do GOKu ok. 6 tys. zł wtedy można pomyśleć o Dożynkach Gminnych z większym 
rozmachem, pod warunkiem, że sołectwo posiada również swoje nakłady finansowe w funduszu 
sołeckim. Pan Marek Banaszak, zabezpieczył na ten cel środki w funduszu, podpisał większość 
umów, a termin ustalił już jesienią zeszłego roku na 18 sierpnia br. Ale należy podjąć decyzję 
gdyż umowy są podpisywane.   
 Wójt informował, że należy iść za deklaracją Pani Kędziory, w związku z czym należy 
poinformować nieobecnego Radnego Banaszaka o deklaracji pani Kędziory, że Dożynki 
Wiejsko- Gminne odbędą się w Boguszynie.  
► Pani Violetta Rajczyk, Sołtys wsi Chwalęcin zapraszała na coroczny festyn rodzinny                         
w Chwalęcinie dnia 7 lipca br. Pani Sołtys gwarantowała wspaniałą zabawę. 
► Radny Wincenty Pawelczyk, jako gospodarz Sołectwa Chocicza zapraszał na Wianki 
Gminne.  
► Pan Maciej Kuderczak dołączył się do zaproszenia na wianki nowomiejskie w tym roku 
wyjątkowo w Chociczy. 
Ad 12) Zamknięcie sesji. 

O godzinie 1900 Przewodniczący zamknął XXXI Sesję Absolutoryjną. 
 
Protokołowała                  Zatwierdził 
Podinspektor ds. rady gminy     Przewodniczący rady Gminy 
Julita Ciarcińska-Wachowiak           /-/ Janusz Janicki 


